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Betreft:  vragen ex artikel 37 RvO, duidelijkheid onderwijshuisvesting basisscholen 
 
 
 
Geachte leden van het college, 
 
 
Hierbij vragen wij conform artikel 37 RvO uw dringende aandacht voor het volgende. 
 
Pleidooi basisschool MIGA vóór resultaten onderzoek 
Afgelopen dinsdag discussieerde de commissie ruimtelijke zaken over de herbestemming van de 
locatie De Kleine Aarde. Uw college stelde hierbij voor, om een zo breed mogelijke herbestemming 
voor de locatie te onderzoeken. Een voorstel dat door de meeste partijen in de gemeenteraad 
werd omarmd. Tot onze grote verbazing pleitte één van de coalitiepartijen, namelijk Balans, echter 
onverkort voor het realiseren van een school op deze locatie. 
 
Op zichzelf geen verrassende keuze, want alle partijen in de gemeenteraad hebben in hun 
verkiezingsprogramma’s staan dat het goed zou zijn als in alle Boxtelse wijken basisscholen 
zouden worden gerealiseerd. Nu De Kleine Aarde vrijkomt is het dus op zijn minst zinvol om te 
bekijken of op deze locatie een school te realiseren is. 
 
Consequenties onderwijshuisvesting Boxtel 
In diezelfde gemeenteraad is echter ook afgesproken dat eerst onderzocht zou worden, wat de 
realisering van een school in de wijk Munsel/In Goede Aarde (MIGA) op dit moment voor 
consequenties voor het totale onderwijshuisvestingsbeleid zou hebben. Wat betekent het 
realiseren van een school in die wijk voor andere basisscholen in Boxtel, geven we de 
Amaliaschool dan wel een eerlijke kans, hebben we daar niet voor leegstand gebouwd, gaan de 
afgesproken plannen voor de Hobbendonken nu wel of niet door, zijn de plannen betaalbaar en 
hoe snel kan een school in MIGA überhaupt worden gerealiseerd? Allemaal vragen die een 
gedegen onderzoek verdienen en waarvan het belangrijk is om daar eerst een gedegen antwoord 
op te hebben.  
 
Maak resultaten nu eens openbaar 
Wij irriteren ons dan ook mateloos over het feit dat vanaf het najaar in 2010 het rapport over de 
Boxtelse onderwijshuisvesting al beschikbaar is, zonder dat dit door uw college openbaar wordt  
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gemaakt. Dit leidt tot onwenselijke speculaties, dit leidt tot onzekerheid bij ouders van kinderen van 
de Hobbendonken, dit leidt tot onzekerheid bij ouders die hun kinderen mogelijk bij de 
Hobbendonken in willen laten schrijven, dit leidt tot onzekerheid bij ouders van de Amaliaschool, 
maar ook van andere scholen en dit leidt tot ongenuanceerde discussies over de korte termijn 
haalbaarheid van een school in MIGA. 
 
Onze verbazing was dan ook groot toen coalitiepartij Balans in de commissievergadering vorige 
week onverkort pleitte voor de realisering van een school in De Kleine Aarde. Kennelijk hebben de 
coalitiepartijen al kennis genomen van de onderwijsrapportage, anders had die partij niet onverkort 
voor een school in MIGA kunnen pleiten. Uit betrouwbare bron hebben wij overigens vernomen dat 
de coalitiepartijen het rapport al hebben kunnen lezen, waardoor de oppositie een fikse 
informatieachterstand heeft. Onze verbazing steeg nog meer toen Balans op hun website vanaf 10 
februari de discussie van de commissievergadering nog eens dunnetjes overdeed, met een artikel 
over dit onderwerp. Een ongekend regenteske opstelling. 
 
De burger centraal? 
Uw college heeft de mond vol van het motto ‘De burger centraal’. Op vele terreinen blijkt dat echter 
niet uit uw handelen. De burger mag in ieder geval geen kennis nemen van de uitkomsten van het 
onderzoek naar de onderwijshuisvesting en de gemeenteraad wordt al maandenlang op 
schandalige wijze genegeerd. 
 
In Brabants Centrum van donderdag 10 februari hebben wij nu weer moeten vernemen dat uw 
college pas einde deze maand naar buiten komt met de onderzoeksresultaten naar de 
onderwijshuisvesting. Daarbij heeft u aangegeven dat dit nu vergezeld zal gaan met een 
collegebesluit. Hoezo de burger centraal? De burger heeft nog op geen enkele wijze kennis 
kunnen nemen van de onderzoeksresultaten naar de onderwijshuisvesting, maar het college heeft 
er kennelijk wel al een besluit over genomen. En hoe verhoudt een en ander zich tot het pleidooi 
van Balans. Betekent dit nu dat de ouders in wijk Selissenwal geen inspraak mogen hebben over 
de toekomst van hun Amaliaschool? En wat te denken van de toekomst van de andere Boxtelse 
basisscholen? Is hun toekomst verzekerd? 
 
Discussie invulling De Kleine Aarde 
Uw opstelling leidt ertoe dat er wederom weken van speculatie gaat komen. Daarnaast vrezen wij 
dat uw college reeds een besluit heeft genomen dat tot op de punt en komma dichtgetimmerd is. 
Daar heeft u immers de afgelopen maanden ruimschoots de tijd voor genomen. En tenslotte biedt 
uw huidige opstelling veel te veel ruimte voor speculatie en het doen van niet door onderzoek 
onderbouwde stellingnames in de discussie over de invulling van De Kleine Aarde. Daardoor is het 
ook niet mogelijk om een genuanceerde discussie te voeren over de herbestemming van De 
Kleine Aarde, zoals die voor volgende week dinsdag op de agenda van de gemeenteraad staat. 
 
Daarom stellen wij u conform artikel 37 RvO de volgende vragen: 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

1. Bent u bereid nog deze week de resultaten naar de onderwijshuisvesting bekend te maken, 

zodat er volgende week in de gemeenteraad een genuanceerde discussie kan worden 

gevoerd over de herbestemming van De Kleine Aarde? 

2. Bent u het met ons eens dat het wenselijk is om de resultaten vóór aankomende 

raadsvergadering van 22 februari openbaar te maken, zodat er een genuanceerde 

discussie over de herbestemming van De Kleine Aarde kan worden gevoerd? 

3. Klopt het dat de coalitiepartijen al van de uitkomsten van de onderwijsrapportage op de 

hoogte zijn? Zo ja, waarom hebben de oppositiepartijen niet van de resultaten kennis 

kunnen nemen? 

4. Deelt wethouder Van der Zanden het standpunt van de fractie van Balans, als het gaat om 

het vestigen van een school in De Kleine Aarde? Zo ja, is dat ook de mening van het 

college of neemt hij daarmee een minderheidsstandpunt in? 

5. Ligt er al een collegebesluit over de uitkomsten van het onderzoek naar de 

onderwijshuisvesting en zo ja, hoe luidt dat besluit? 

Graag vernemen wij nog deze week een antwoord op onze vragen, zodat een genuanceerde 
discussie in de raadsvergadering van aankomende dinsdag mogelijk is. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
 
Eric van den Broek, 
Fractievoorzitter SP 


